
ACTA DE LA SESSIÓ CONSELL DE PRESIDÈNCIA DEL CONSELL COMARCAL DEL 
SEGRIÀ 

Identificació de la sessió:
Núm. 7/2020
Caràcter: ordinari 
Data: 23 de setembre de 2020
Horari: de les 16.00 h a les 19.30 h

D’acord amb l’article 46.3 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les bases del règim 
local,  (introduït  pel  Reial  decret  llei  11/2020,  de 31 de març,  pel  qual  s'adopten mesures 
urgents complementàries en l'àmbit  social  i  econòmic per fer front  a l'COVID-19),  donada 
l’excepcionalitat de la situació actual i davant la impossibilitat de celebrar aquesta sessió de 
manera presencial, es celebra per mitjans telemàtics via programa Zoom, quedant acreditada 
l’assistència dels consellers i conselleres següents:

Hi assisteixen:
President David Masot Florensa
Vicepresident primer
Vicepresident segon

Antoni Bosch Carabante
Hilari Guiu Sentis 

Portaveu Junts Joan Carles Garcia Guillamon 
portaveu del grup ERC
Consellera/a Comarcal

Oriol Verdú Polo
Maria Teresa Malla Aigé
Silvia Olmo Pareja
Josep Lluis Huguet Beà
Jaume Sanuy 

També hi assisteixen:
Anna Jordà, assessora
Manel Solé Agustí, assessor 
Sergi Fo Pifarré, gerent del Consell Comarcal
Tomàs Torán Solaní, interventor
Carme Vallés Fort, secretària

ORDRE DEL DIA

1. Aprovació de l’acta anterior de 31 de juliol de 2020, si s’escau.
2. Informe d’assumptes per àrees:

ÀREA RÈGIM INTERIOR, HISENDA I ECONOMIA
1. Presentació nou cap Àrea. Conseller Jaume Sanuy.
2. Conveni i bases de comerç.
3. Pla Desescalada.
4. Gratificació personal COVID.
5. Pressupost 2021. 
6. Gestor d’expedients.

ÀREA ENSENYAMENT
1. Inici curs escolar: Funcionament del servei Escolar de menjador i transport.
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2. Conveni AMPES.

ÀREA SERVEIS SOCIALS, BENESTAR SOCIAL I FAMÍLIA
1. Funcionament del Servei i atencions als municipis.
2. Finalització dispositiu Torres de Segre.

ÀREA MEDI AMBIENT, TERRITORI I SOSTENIBILITAT
1. Funcionament del servei de recollida PaP i illes.
2. Nova licitació de contenidors en sistema illes.
3. Informe de facturació del servei de recollida. Explicació en els municipis per a 

cada servei.
4. Informe servei CAAC. Millores i situació.

ÀREA JOVENTUT, CULTURA I ESPORTS
1. Visita arxiu Comarcal. Grup reduït del Consell per COVID.
2. Informes de Cultura: Cobles i altres.

ÀREA TURISME I PROMOCIÓ ECONÒMICA
1. Accions per a la promoció econòmica de la Comarca.
2. Subvencions SOC i Comerç.
3. Situació actual de l’àrea de Consum.

3. Informes de Presidència.
4. Precs i Preguntes.

DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ

1. Aprovació de l’acta de la sessió de 31 de juliol de 2020.

Es sotmet a aprovació l’acta corresponent a la sessió de 31 de juliol de 2020  que ha estat 
lliurada juntament amb la convocatòria i és aprovada per unanimitat dels assistents.

2. Informe Informe d’assumptes per àrees:

El President informa que s’altera l’ordre del dia i es tracta en primer lloc els temes relatius a 
l’àrea de medi ambient

ÀREA MEDI AMBIENT, TERRITORI I SOSTENIBILITAT

El Sr. Hilari Guiu informa del següent:
1. Funcionament del servei de recollida PaP i illes.

En relació al sistema de recollida Porta a Porta, hi ha hagut algun problema a Massalcoreig, 
alguna microdeixalleria s’havia d’arranjar però ja s’ha regulairtzat tot. El sistema de xipatge 
funciona correctament.
En relació al sistema de recollida per illes hi ha molt incivisme, molta gent deixa la brossa al  
carrer. 

2. Nova licitació de contenidors en sistema illes.
Està previst que a principis d’octubre ja estiguin instal·lats tots els nous contenidors.
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3. Informe de facturació del servei de recollida. Explicació en els municipis per a cada 
servei.

La 2a quinzena d’octubre s’implantarà el nou sistema de factura única.

4. Informe servei CAAC. Millores i situació.
Avui  hi  ha hagut  una reunió amb la protectora d’animals.  Actualment  al  CAAC hi ha 54 
gossos. Les obres del PUOSC a la canera estan previstes per l’any 2021.

El Gerent afegeix que algun alcalde havia demanat un informe balanç de com va la canera 
amb un recull de les incidències i els comptes.

El Sr. Toni Bosch informa que s’està en contacte amb el Jordi Cortada de la Diputació de 
Lleida per tractar el tema de l’ajut directe de 15.000 euros que es rep per finançar aquest 
servei, ja que està pendent rebre l’ajut de 2019 i el de 2020.

El  President  considera que cal  insistir  i  demanar.  També proposa una visita  in  situ  a la 
canera per veure les obres del PUOSC previstes a la canera.
El Gerent recorda que s’hi preveuen unes obres de 120.000 euros.

El Sr. Joan Carles Garcia recorda al Sr. Hilari Guiu que a l’últim consell de les alcaldies es va 
parlar de reduir els terminis per la recollida de voluminosos.
S’obre un debat sobre aquest assumpte i es plantegen diferents opcions.

El  Sr.  Joan  Carles  Garcia  explica  que  hi  ha  empreses que  demanen directament  nous 
contenidors a l’empresa Nordvert i arriben factures als ajutaments. La sra. Teresa Malla diu 
que també li passa. Els dos diuen que no tenen pressupostada aquesta despesa.

El gerent respon que s’estudiarà aquesta situació i s’informarà.

Essent les 16:48el Sr. Hilari Guiu deixa la sessió.

ÀREA RÈGIM INTERIOR, HISENDA I ECONOMIA

1. Presentació nou cap Àrea. Conseller Jaume Sanuy.
El president li dona la benvinguda al nou cap de l’àrea, el Sr. Jaume Sanuy a la seva primera 
sessió del Consell de Presidència.

2. Conveni i bases de comerç.
El  President  informa que avui  s’enviaran les bases reguladores dels  ajuts al  comerç als 
ajuntaments i sectors implicats, per tal que les revisin i dilluns hi haurà una reunió per posar-
les en comú.
Ahir  hi  va  haver  una  reunió  amb  el  Secretari  General  de  Comerç  amb  el  que  es  van 
concretar diversos aspectes que hi havia pendents.
La  Secretària  informa que  en  paral·lel  es  tramitaran  els  convenis  amb els  ajuntaments 
implicats en tant que entitats col·laboradores.

3. Pla Desescalada.
El Gerent informa que avui, juntament amb el Sr. Toni Bosch, s’ha fet la reunió de seguiment 
amb caps d’àrea, amb representants de la prevenció de riscos, per abordar aquest tema. 
Les persones representants dels treballadors han excusat la seva assistència a la reunió. 
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Explica que es seguirà el que diu la normativa en casos de nens a casa amb un permís no 
retribuït si no es pot fer teletreball.

El President comenta que l’equilibri fent rotacions s’està implantant en moltes institucions i 
empreses i funciona molt bé.

El Sr. Toni Bosch en alguns departaments de la casa ja s’està fent amb aquest sistema. 
Afegeix que vista la manca d’espai per tal que puguin venir a treballar presencialment la 
majoria de personal,  proposa utilitzar  la sala de plens per esponjar  els espais.  S’acorda 
comentar-ho a la Junta de Portaveus.

4. Gratificació personal COVID.
El  Gerent  informa  que  es  vol  proposar  una  gratificació  a  l’informàtic  equivalent  a  una 
mensualitat,  en reconeixement a la seva activitat extraordinària realitzada dins però també 
fora  de  la  seva jornada  normal  de treball,  implantant  el  sistema d’accés  remot  a  tot  el  
personal del Consell Comarcal del Segrià que ha hagut de treballar per via telemàtica des de 
la declaració de l’estat d’alarma com a conseqüència del Covid19 i posteriors confinaments i 
restriccions  de  mobilitat  imposades.  També  destaca  el bon  tarannà  amb  què  ha  donat 
resposta a tots els problemes que s’han plantejat.

La  Secretària  destaca  l’especial  dedicació  d’aquest  tècnic  i  la  bona  predisposició 
demostrada en tot moment davant qualsevol situació que s’ha anat plantejant durant aquest 
temps.

El  Sr.  Toni  Bosch destaca  que es  va  produir  una  situació  excepcional  en una  casa no 
preparada per fer teletreball i en 24h ho va solventar.

La  Sra.  Teresa  Malla  considera  que  és  obligació  d’aquest  treballador  donar  resposta  a 
aquestes  situacions  i  que,  de  la  mateixa  manera,  també  s’haurien  d’estudiar  els 
incompliments de contracte de personal.

El Sr. Manel Solé diu que s’han d’obrir els disciplinaris quan hi hagin incompliments, igual 
que s’han de reconèixer les bones accions.

El Silvia Olmo diu que cal reconèixer i destacar també l’esforç del personal del departament 
d’Ensenyament.

5. Pressupost 2021. 
El Gerent informa que hi haurà una reunió amb el nou cap d’àrea per tractar el tema del 
pressupost  i  posar-lo  en  antecedents.  També  informa  que  està  pendent  l’aprovació  del 
compte general.
L’Interventor  ha  demanat  a  cada  departament  els  esborranys  i  es  confeccionarà  el 
pressupost a partir de les diferents propostes.

El  President  destaca  la  bona  notícia  que  l’increment  del  fons  de  cooperació  local  es 
mantindrà en els anys vinents.

El Sr. Manel Solé comenta que sembla que hi ha bones notícies en relació amb la regla de la 
despesa.
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L’Interventor  aclareix  que  la  normativa  que  ho  ha  de  regular  inicialment  no  incloïa  als 
consells comarcals. Es comenta que es suprimirà la regla de la despesa per a l’any 2020 el 
que suposaria que es podrien fer  modificacions del pressupost  durant l’any a càrrec del 
romanent. Conclou dient que arribat el cas es pot estudiar.

6. Gestor d’expedients.
El  Sr.  Toni  Bosch  informa  que  ja  hi  ha  consignació  pressupostària,  pel  que  farà  la 
contractació i s’estudiarà el manteniment de l’aplicació, ja que hi ha diversos ajuntaments 
que ho han fet amb un proveïdor únic.

ÀREA D’ENSENYAMENT

7. Inici curs escolar: Funcionament del servei Escolar de menjador i transport.

La Sra. Silvia Olmo explica que amb el poc marge que hi havia, va començar força bé el  
servei. El primer dia en 6 municipis es va repartir més tard, però el segon dia ja van posar 2 
camions. Cada dia es truca a les empreses i als col·legis per fer un seguiment del servei.
Explica  que  comença  a  haver  problemes  amb  el  confinament,  l’empresa  ha  demanat 
informació al departament de salut i podria ser que demà es tingui l’autoritzacio per portar 
l’àpat en un termosellat. 

El Gerent ratifica que cal la conformitat del departament de Salut.

La Sra.  Teresa Malla  posa de manifest  que el  Consell  Comarcal del  Segrià s’ha d’estar 
content amb aquest sistema i amb Comerte. Finalment la referent de l’empresa al municipi i 
el director han decidit que arribarà el menjar i es vindrà a recollir pels familiars. Es lliurarà el  
protocol. Es mostra molt satisfeta perquè s’ha fet amb el mateix preu 6,20€.

La Sra. Silvia Olmo informa que també es confinarà un grup a l’escola Cervantes. S’està 
molt  a sobre de l’empresa.  Informa que es vol anar a visitar  la cuina central,  tant la de 
Saragossa com la d’aquí.
Comenta que s’han aprofitat tots els seients de transport escolar.

La Sra. Teresa Malla informa que des de l’àrea bàsica d’Almenar, es demana que els nens 
s’asseguin cada dia al mateix seient perquè si un nen dona positiu s’ha de confinar al de la 
vora, davant i darrera, no tot l’autocar.

La Sra. Silvia Olmo respon que es demanarà això i gel.

8. Conveni AMPES.

La Secretària exposa que actualment no hi ha el conveni, ni per aquest curs ni pel curs 
vinent.

El  President  considera  que  fins  que  no  hi  hagi  canvi  al  Govern  de  la  Generalitat  i  al 
parlament s’abordi aquesta problemàtica de manera ferma, no hi haurà una solució vàlida.
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L’Interventor posa de manifest que actualment no hi  ha cap tipus de control  respecte el 
servei  de  menjador  que  presten  aquestes  AMPES directament  o   a  través  d’empreses 
contractades.

El Gerent considera que és un tema complicat, ja que hi ha diverses situacions segons el 
centre.

ÀREA DE SERVEIS SOCIALS, BENESTAR SOCIAL I FAMÍLIA

9. Funcionament del Servei i atencions als municipis.

El Sr. Toni Bosch informa que s’ha gastat molt amb hores d’atenció domiciliària
Informa que es vol treure una línia d’ajuts per ajuntaments per accions de voluntariat i també 
per entitats i associacions de voluntariat.
S’ha demanat incrementar la fitxa 45.5 per despeses de nens en situació de vulnerabilitat un 
cop finalitzades les targes moneder de menkador.
Explica que s’està fent una estimació de les ajudes de 300 euros que donarà la Generalitat 
en casos de menors no positius per pares que no puguin fer teletreball, permís no retribuït, 
preveient-se uns 35.000 euros.S’està estudiant com es gestionaran aquests ajuts.

La Sra. Teresa Malla diu que és molt complicat i complexe pel Consell Comarcal assumir 
aquesta gestió.

El Sr. Toni Bosch diu s’ha traspassat al Consell Comarcal, i que és complicat, tot i que hi ha 
possibles beneficiaris que ja estan al sistema Hestia i ja estan registrats però hi ha gent que 
no
Informa que s’està posant en marxa el sistema de les targes moneder per gestionar els ajuts 
PECs de la  Caixa pel  tema d’usuaris  amb ajuts  d’aliments.  La tarja  costa  3€ amb una 
vigència de 3 anys. La càrrega de la tarja va al compte de serveis socials. Així s’obre la 
possibiltiat a que es pugui comprar a municipis i farmàcies perquè fins ara només es feia al 
Plus i hi ha hagut problemes en algun establiment.

3. Finalització dispositiu Torres de Segre.
El Sr. Toni Bosch informa que respecte el dispositiu de Torres de Segre, només falta alguna 
factura per acabar de tancar els números exactes.

ÀREA DE JOVENTUT, CULTURA I ESPORTS

El Sr. Toni Bosch informa que el 8 d’octubre hi ha un acte a l’Escola de Capacitació agrària 
d’Alfarràs,  consistent  en  la  1a  jornada  networking  d’empoderament  rural,  amb diferents 
empreses  a  la  que  assistirà  la  consellera  d’Agricultura  per  reforçar  el  tema  de 
l’emprenedoria.

La Sra. Teresa Malla pregunta com regular els temes de l’aforament en actes culturals. El 
President respon que és una qüestió molt canviant.
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La Sra. Teresa Malla informa que el Consell Comarcal s’ha sumat a la Casa de Música de 
les Terres De Lleida amb l’Orfeó Lleidatà, Diputació De Lleida etc, amb creació i exhibició de 
continguts per aquest darrer trimestre i de cara a l’any vinent.

1. Visita arxiu Comarcal. Grup reduït del Consell per COVID.
La secretària informa que s’ha rebut la resolució del departament de cultura per 30.000 
euros amb la següent distribució:

Capítol 1 12.600,00 €
Capítol 2 17.400,00 €

Informa que tenint en compte que la retribució mensual bruta (SS inclosa) és de 3.149,12 €, 
permetria contractar una persona 3 mesos i una altra 1 mes, començant a 1 d’octubre de 
2020. Informa que se n’ha donat trasllat a la directora de l’arxiu per tal que es plantegin les 
possibles accions a incloure.

El Gerent comenta que s’ha de buscar una data per fer la visita a l’arxiu, que haurà de ser 
en petit comitè, possibles dates que ha plantejat la directora.

2. Informes de Cultura: Cobles i altres.
.
La Sra. Teresa Malla informa dels assumptes següents:
- s’estan finalitzant les cobles i que es tancarà el cicle a Maials.
- es tira endavant el premi de recitació, previst pel proper 6 de novembre.
-El certamen Històries vives del Segrià, està previst pel 16 de novembre
- També s’ha tirat endavant el premi d’il·lustració i s’ha parlat amb la graffitera Lilly i el Carles 
Porta.
- Aquest divendres comença a Llardecans l’exposicio itinerant de Textures i Lectures.

La resta d’activitat continua, tot i que s’han anul·lat les vesprades teatrals, però com hi ha 
pressupost s’està estudiant fer-ho amb companyies amateurs.

S’està treballant la cloenda de Segrià Corals i s’ha confirmat la Seu Vella. 

També s’està treballant un vídeo per potenciar la cultura del Segrià i per fer uns roll-ups. 
S’han reubicat uns diners que no s’havien pogut destinar a accions inicialment previstes.

S’ha parlat de fer un catàleg per municipis per llogar grups i actes que es puguin adherir.

El Sr. Toni Bosch informa que està a punt d’acabar-se la web de joventut.

La Sra. Silvia Olmo pregunta com està el Pla de Joventut, si se sap la data de lliurament.  El 
Sr. Toni Bosch respon no sap la data exacta.

ÀREA DE TURISME I PROMOCIÓ ECONÒMICA
1. Accions per a la promoció econòmica de la Comarca.
2. Subvencions SOC i Comerç.
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El Sr. Josep Lluís Huguet explica que encara no ha arribat l’ajut del SOC per a l’elaboració i 
execució del Pla de Reactivació de la Comarca Covid19. El Sr. Toni Bosch diu que  està al  
caure.

3. Situació actual de l’àrea de Consum.
El Sr. Josep Lluís Huguet explica que ja es pot fer el traspàs de l’actual tècnica de consum i 
ja podrà fer el traspàs amb la que hi ha. S’ha d’estudiar la continuació
Avui s’ha fet una reunió sobre la propera edició de Camins d’or líquid. Les cooperatives han 
fet la seva proposta. Com no hi haurà material imprès es faran vídeos promocionals. Hi ha 
fins  la  primera  setmana  d’octubre  per  acabar  de  tancar.  S’està  pensant  com  fer  l’acte 
inaugural que haurà de ser diferent. S’està pensant una imatge novedosa, formada per dos 
raigs d’oli amb un camp d’oliveres difuminat al fons.
De l’àrea de turisme, s’havia d’atendre les inquietuds de la comarca, ja que cal posar el nom 
de la comarca en valor, tal com està. S’estan demanat pressupostos a les empreses de 
màrketing per dur a terme aquesta campanya de llançament. Avui s’ha realitzat una reunió 
del Patronat de Turisme i s’ha demanat si hi ha algun projecte.
S’hauran de fer moltes accions al Segrià amb l’ajut de la Diputacio i els 100.000 euros de 
que previstos al conveni amb el Consorci de Comerç.

La Sra. Anna jordà explica que per una banda s’ha de preparar l’spot i per altra banda se 
n’haurà de fer la difusió que es pot arribar a plantejar a l’Aragó, el País Basc, entre altres.

5. Informes de Presidència.

No s’informa d’altres assumptes dels ja plantejats.

6. Precs i Preguntes.

No se’n formulen.

I  sense  cap  altre  assumpte  a  tractar  s'aixeca  la  sessió,  en  la  data  i  hora  previstos  a 
l’encapçalament, de la qual lliuro aquesta acta i en dono fe.

Vist i Plau
El President

David Masot Florensa
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